

As the COVID-19 outbreak continues to spark panic worldwide, we are all deeply concerned by the alarming levels of spread and severity. At this stage, China is keen to promote the success of our measures to control the epidemic as an example for other countries. Transportation, also known as large artery of Chinese cities, plays an important role not only in economic development and global communication, but also in the Coronavirus Combat. Thus, big traffic data analysis and mining for epidemiological surveillance, coronavirus trace, infection prevention, optimal treatment and resource allocation really have a special significance.

新冠自爆发以来，牵动着无数人的心。中国对新冠疫情的防控工作已取得阶段性成效，但国外疫情呈现明显快速上升趋势。交通作为城市大动脉，促进了全球沟通交流，是经济要脉也是防疫要塞。充分挖掘和复盘交通大数据在疫情监测分析、病毒溯源、防控救治、资源调配等方面的支撑作用，和世界分享中国经验，具有重要意义。

Tsinghua University - Didi Joint Research Center for Future Mobility is holding an online seminar on March 20, 2020 from 10:00 a.m.-12:00 p.m. (Beijing Time) with the topic "Combating the Coronavirus with Big Traffic Data - China and the World Stay Hand in Hand, Heart to Heart". The seminar will focus on the applications of big traffic data analytics in coronavirus combat and the experiences that could be shared under international background. In-depth discussions and extensive exchanges will be carried out among leading experts from governments, schools, international organizations and enterprises.

清华大学-滴滴未来出行联合研究中心拟于2020年3月20日上午10:00-12:00举办以“交通大数据战疫，中国与世界心连心”为主题的云研讨会。会议将围绕复盘交通大数据在疫情抗战中的落地应用和国际化视野下，交通领域的防疫实战经验分析与共享进行深入探讨与广泛交流。本次云研讨会将定向邀请来自政府、学校、国际组织、企业等机构权威专家出席。

未来城市.出行健康”系列云研讨会

第一期：“交通大数据战疫，中国与世界心连心”

时间：2020年3月20日上午10:00-12:00

Time：10:00-12:00, March 20, 2020

地点：<https://didivc.zoom.com/j/522739538> (ZOOM ID : 522-739-538)

Link：<https://didivc.zoom.com/j/522739538>

主办方：清华大学-滴滴未来出行联合研究中心

Host：Tsinghua University -Didi Joint Research Center of Future Mobility

时间	环节	发言人	机构
09:50-10:00	签到 Check in	主持人： 郗小虎	
10:00-10:15	开场 Remark	Tiger Qie 唐杰 Jie Tang	滴滴出行副总裁，联合中心学术委员会委员 Vice President, Didi Chuxing Member of Scientific Committee of Tsinghua University -Didi Joint Research Center of Future Mobility
10:15-10:20	议题介绍 Background Introduction		清华大学教授，联合中心副主任 Professor, Tsinghua University Vice Director, Tsinghua University -Didi Joint Research Center of Future Mobility
Part I：交通大数据在疫情抗战中的落地应用			
10:20-10:30	特邀嘉宾 Invited Guest	郭继孚 Jifu Guo	北京交通发展研究院院长 Director, Beijing Transportation Institute
10:30-10:45	首席专家 Principle Expert	吴建平 Jianping Wu	中国工程院院士，清华大学教授、计算机系主任，联合中心学术委员会副主席 Academician of Chinese Academy of Engineering, Professor of Tsinghua, Director of the Department of Computer Science and Technology

10:45-11:00	自由发言 RoundTable	安 晖	赛迪研究院副总工程师 Vice-chief engineer, China Center for Information Industry Development
		张 琦 Qi Zhang	易华录中央研究院院长助理 Assistant dean of Research Center of E-HUALU
		童咏昕 Yongxin Tong	北京航空航天大学特别研究员 Associate Professor , Beihang University
		高 永 Yong Gao	深圳交研院北京分院副总经理 Vice present of Beijing Center of Shenzhen Urban transport planning Center
11:00-11:15	总结+休息 Break	主持人	
Part II : 国际化视野下，交通领域的防疫实战经验分析与共享			
11:15-11:25	特邀嘉宾 Invited Guest	Gauden Galea	世界卫生组织 (WHO) 驻华代表
11:25-11:40	首席专家 Principle Expert	邬贺铨 Hequan Wu	中国工程院院士 Academician of Chinese Academy of Engineering
11:40-11:55	自由发言 Round table	龙 瀛 Ying Long	清华大学建筑学院特别研究员 Professor,School of Architecture, Tsinghua University
		待 定	滴滴出行
		何 鹏 Peng He	世界经济论坛汽车与无人驾驶出行领域中国区负责人 Lead, China automotive and autonomous Mobility, World Economic Forum
11:55-12:00	总结+合影 Review and reflection	主持人	